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Kilkakrotnie poruszaliśmy na naszych łamach temat dużej ilości niezarejestrowanych (i tym
samym nieopłacających podatków) zamieszkałych domów na terenie gminy Istebna.
Jeszcze w grudniu mówiło się o blisko tysiącu budynków. Wszystko jednak wskazuje na to,
że w końcu gminie uda się uporać z problemem.

źródło: UG Istebna

Władze gminy zdecydowały się na zatrudnienie dodatkowego pracownika do Referatu Finansowego Urzędu Gminy.
- Jest to pracownik z doświadczeniem, liczę na jego zaangażowanie i znajomość tematu i przystąpienie do
działań mających na celu weryfikację istniejącego stanu rzeczy. Co do zakresu budynków trudno mi się
odnieść, ale porządkujemy kwestie podatkowe, w zakresie podatku od nieruchomości, który będzie
stanowił duży wpływ do budżetu gminy - mówi nam Łucja Michałek, wójtka Istebnej.

Przypomnijmy, że dotychczas tematem wpływu podatków zajmowały się jedynie dwie osoby. - Jest jedna osoba
na wymiarze podatkowym u nas, jedna jest na ewidencji księgowej, to są dwie osoby w podatkach. Jest to
ilość minimalna, sami tego nie zrobią, więc musimy poustalać z wójtem i podejść do sprawy kompleksowo
- mówiła nam w lutym br. skarbnik Bronisława Fiedor.

Więcej pisaliśmy tutaj:

Istebna: co z niezarejestrowanymi budynkami?
Rozmowa z wójtem gminy Istebna
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